
 
 
 
 
Föreningen Nenningesund, org nr 802430-2153 
Styrelsemöte 2023-10-16 
 
Närvarande: Ordförande Ann Axelsson, ledamöterna Staffan Persson, Christina Söderman, 
Arne Jansson, mötet hölls digitalt.  
 
Till sekreterare valdes Arne Jansson 
Justeringsmän: Staffan Persson, Christina Söderman 
 
Arbetet framöver 
Ordförande Ann Axelsson började med att lyfta frågan om styrelsens fortsatta arbete framåt 
efter att Index Residence har tagit på sig uppgiften att driva frågan om sundet vidare. För 
tillfället befinner vi oss lite i limbo, eftersom Index ännu inte stämt av projektet med 
Norrtälje kommun och det ännu inte finns några konkreta planer på hur detta ska 
kommuniceras. Ann Axelsson har varit i kontakt med projektledaren Susanne Wedin som 
bekräftat att de bett om  ett specifikt möte om sundet med företrädare för kommunen. 
 
Skylt 
Under tiden så föreslog mötet att vi ska föreslå Index att vi skaffar en ny skylt som markerar 
var sundet ska gå. Dagen skylt är handmålad och har bleknat och syns därmed dåligt. Ann 
Axelsson börjar göra lite research för att se vilka alternativ som finns och vad de kostar. Vi 
ska också dubbelkolla vilka regler som gäller.  
 
Kommunikationsplan 
Parallellt ska vi sätta upp en egen kommunikationsplan för att visa alla medlemmar och alla 
som stöttar oss att vi fortfarande är aktiva. All kommunikation om Index projekt ska 
samköras med dem – men vi ska också ta fram annat innehåll för våra kanaler om det jobb vi 
gjort hittills, bakgrund och historien etc. Alla styrelseledamöter har ombetts fundera på 
förslag till nästa möte. 
 
Övriga frågor 
Nästa styrelsemöte hålls den 14 november, 18.30 i FOS-lokalen.  
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